
-1- 

 
SENIORENRAAD 
 

Zitting van 14 maart 2022 
Aanwezig: 
 
Audrey Bogaerts schepen 
Tilly Heymbeeck secretaris administratie 
Herman Van Bever lid persoonlijk 
Simonne Binst ondervoorzitster persoonlijk 
Jozef Crabs lid OKRA HEVER 
Monique Vertongen lid OKRA Hever 
Stany Op De Beeck voorzitter persoonlijk 
Francine De Becker lid persoonlijk 
Johan Neefs lid bijzonder comité sociale zaken OCMW 
Ann Meeuwes + animatieteam Ravesteyn WZC Ravesteyn 
 
 
Verontschuldigd: 
 
Suzanne De Meulemeester lid VLAS 
Rita Van den Balck lid OKRA Boortmeerbeek 
Willy Van Den Brande lid Neos / TCB 
Josée Naets lid S-Plus Boortmeerbeek 
Marcel Boogaerts lid Landellijke Gilde Schiplaken 
Gerard De Vries lid persoonlijk 
 
1. WELKOM 
 
Stany heet iedereen welkom in het nieuwe jaar, en is blij dat we terug fysiek kunnen vergaderen.  
Hij geeft eerst het woord aan Ann Meeuwes, de nieuwe directrice van het rusthuis. 
 
2. VOORSTELLING NIEUWE DIRECTRICE WZC 
 
Ann Meeuwes stelt zichzelf voor als de nieuwe directrice van het WZC, ze is daar werkzaam sinds 
oktober 2021. Ze heeft heel veel zin in deze uitdaging en hoopt om meer te kunnen samenwerken met 
de gemeente. 
 
3 .            VERSLAG VORIGE VERGADERING 
 
Het verslag van 10 januari 2022 wordt goedgekeurd. 
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4. STAND VAN ZAKEN “VERNIEUWDE STATUTEN SENIORENRAAD” 
 
De verslagen van de vorige seniorenraad zijn ter kennisname op het CBS en de gr geweest. En nu moet 
er op het CBS een besluit genomen worden i.v.m. de gewijzigde statuten van de seniorenraad, of ze 
deze goedkeuren of niet. 
 
 
5. SENIORENFEEST 3 JUNI 2022 
 
Het seniorenfeest zal doorgaan op vrijdag 3 juni 2022. Waarom vrijdag, omdat het cliëntenfeest hier 
in geïntegreerd kan worden (op vraag van OCMW). En op vrijdag is het ook makkelijker om personeel 
mee in te schakelen.  
Het menu wordt overlopen, de animatie wordt verzorgd door Ronny Lee. De nieuwsbrief met het 
inschrijvingsformulier zal in de maand april verschijnen, inschrijven kan vanaf 65 jaar.  
Er wordt de vraag gesteld of het bal zal doorgaan, daar is nog geen informatie over. 
We zullen de nieuwsbrief met het inschrijvingsformulier doorsturen naar het WZC. Indien er mensen 
van daar willen deelnemen, zullen of kunnen die opgehaald worden door de bus die ingehuurd zal 
worden door het gemeentebestuur. 
 
 
6. SENIORENREIS 16 JUNI 2022 
 
Tilly heeft de inschrijvingsformulieren voor de reis bij en deelt die uit. Het dagschema wordt overlopen.  
Er wordt gevraagd welke maatschappijen er werden aangeschreven voor de uitstap. Waarom die 
vraag, omdat er enkele jaren geleden problemen zijn geweest met een bepaalde busmaatschappij. 
Maar deze zijn voor alle zekerheid, niet aangeschreven. 
Er wordt de vraag gesteld vanuit het WZC of de mogelijkheid bestaat om de rusthuisbewoners deel te 
laten deelnemen. Indien mogelijk, graag! Maar we hebben voor deze uitstap geen speciale lift met bus 
voorzien, eventueel in de toekomst.  
Volgende vergadering zullen we vragen wie er vrijwilliger wil zijn. (Willy Van den Brande had dit al 
gemeld) 

 
 
7.  INHULDIGING BEWEGINGSBANK 
 
- De bewegingsbank staat aan het WZC. Er is een kleine inhuldiging geweest, dit was nog verplicht 
wegens de corona. In de nieuwsbrief is er info over de mogelijkheden van de beweegbank verschenen, 
ook de link voor trainer te worden. Audrey is trouwens ambassadeur van de bank. 
Er is wat commotie over de inhuldiging en het artikel van de bewegingsbank in de krant, maar het 
voornaamste is dat de bank er staat en gebruikt wordt. We moeten focussen op het positieve en niet 
op het negatieve.  
Er zal nog een inhuldiging gebeuren samen met de leden van de seniorenraad en het WZC in de loop 
van de volgende weken/maanden. Zij zullen voor dit moment allemaal uitgenodigd worden, ofwel per 
mail als per brief. 
Er wordt de vraag gesteld voor een tweede bank, eventueel een verplaatsbare. Maar dit is absoluut 
niet praktisch, en ook heel duur.  
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8. FOYER DE LORK 
 
-Herman meldt dat je nu alle verslagen betreffende inspectie rusthuizen online kan raadplegen, maar 
natuurlijk blijft er nog steeds hetzelfde probleem.  
-Als er nu een nieuw personeelslid in het WZC begint, wordt dit vooraf aan de bewoners 
gecommuniceerd, samen met een foto. 
-Johan vraagt of je moet inschrijven voor de pannenkoeknamiddag in het WZC, maar dit moet niet. Dit 
kan misschien naar iedereen worden doorgestuurd vanuit WZC, zodat er eventueel meer reclame voor 
gemaakt wordt. 
-Johan vraagt naar de stand van zaken van de serviceflats. De bouwvergunning zou in de pipeline zitten.  
 
9. VARIA 

 
-Francine meldt dat er op de gezondheidsraad ook melding is geweest van de bewegingsbank. 
-Ook is er daar de beweegcoach voorgesteld, nl. Wout Vandebergh. Bewegen Op Verwijzing helpt 
mensen met een gezondheidsrisico op weg naar een actiever leven. Met professionele coaching en 
een beweegplan op maat. boortmeerbeek@bewegenopverwijzing.be. Misschien kunnen we ook de 
beweegcoach voor de inhuldiging vragen, en vragen om trainer te worden voor de beweegbank? 
-Jef vraagt of de jubilarissen die er de laatste 2 jaar zijn geweest, nog uitgenodigd worden voor een 
receptie, want dit is beloofd. Normaal gezien gaan al die mensen hiervoor worden uitgenodigd. 
-Herman brengt verslag uit van de vergadering van RPO van 28/02/2022, hij is hier naartoe geweest in 
de plaats van Stany. Algemeen: diverse seniorenafdelingen zijn gestopt, het blijft moeilijk om mensen 
bijeen te krijgen, de voorzitter stopt en wordt vervangen door Nele de Win.  
-Naar aanleiding van een vraag over een buurtrestaurant wordt er voorgesteld om misschien de 
volgende keer met de seniorenraad te gaan eten in het rusthuis. 
-De vraag wordt gesteld of de ouderenbarometer is ingevuld, en die is inderdaad ingevuld door Tilly 
en Stany en is doorgestuurd.  
- Er wordt gevraagd of de prijs voor de MMC hetzelfde blijft, gezien de stijgende energieprijzen. De 
vrijwilligers worden per km. betaald. 
-Weer een bank verdwijnt in Boortmeerbeek, nl. Fortis. Ofwel moeten de mensen hun verrichtingen 
digitaal doen, of zich verplaatsen naar Haacht.  Ook het postkantoor zal verdwijnen in Boortmeerbeek.  
Cash geld storten kan niet meer in Boortmeerbeek, wel bij ING, maar dan moet je wel klant zijn bij ING. 
-Het is de week van de valpreventie van 25 april tot 1 mei 2022. In het verleden hebben we enkele 
keren de valbus laten komen, maar dit was zeer kostelijk en we kregen heel weinig respons hiervoor. 
In het rusthuis zijn er wel enkele activiteiten, misschien kan er hierop aangesloten worden.  
-Stany stelt voor om een werkgroep op te richten van de seniorenraad, zodat er eventuele punten 
kunnen voorbereid worden door deze werkgroep en dan op de seniorenraad worden voorgesteld. Hier 
zal later een oproep voor gebeuren, zodat iedereen de kans krijgt om in deze werkgroep plaats te 
nemen, zowel in eigen naam als in naam van een vereniging. 
-Er zal de vraag gesteld worden aan het CBS of er terug een oproep voor nieuwe leden van de 
seniorenraad kan gebeuren in de nieuwsbrief, zowel voor particulieren/onafhankelijke of leden van 
een vereniging. 
-De volgende vergadering van de seniorenraad zal doorgaan op maandag 9 mei 2022 om 09.30 uur in 
de raadzaal van het gemeentehuis, indien het mag wegens de coronamaatregelen, anders terug 
digitaal. 
 
De volgende data voor de seniorenraden in 2022 zijn ook vastgelegd: 
Maandag 12 september 2022 om 09.30 uur 
Maandag 7 november 2022 om 09.30 uur 
Telkens in de raadzaal. 
Stany Op de Beeck 
Voorzitter seniorenraad 
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